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PROTOKÓŁ 

Z OBRAD LXVIII SESJI VIII KADENCJI (2018 - 2023) 

RADY MIEJSKIEJ W DRZEWICY 

z dnia 25 stycznia 2024 roku. 

Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:01 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Zdzisław Abramczyk 
2. Witold Gapys 
3. Renata Kałużna 
4. Jan Michalski 
5. Lech Nowak 
6. Barbara Olczykowska 
7. Karol Podogrocki 
8. Włodzimierz Pomykała 
9. Joanna Popis 
1 O. Konrad Sobolewski 
11. Łukasz Sobolewski 
12. Andrzej Szczepanik 
13 . Krzysztof Walczyk 
14. Dorota Wiktorowicz 
15. Eugeniusz Wrzesień 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącą Rady. 

Obrady LXVIII Sesji Rady Miejskiej w Drzewicy otworzyła i powitała wszystkich obecnych 
Dorota Maria Wiktorowicz -Przewodnicząca Rady Miejskiej w Drzewicy. 

W /w poinformowała, że obrady Rady Miejskiej w Drzewicy są transmitowane na żywo 
w Internecie i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz obraz. 
Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Drzewica. 
Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o zalogowanie się, po czym sprawdziła kworum. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na stan Rady 15 w sesji uczestniczy 15 radnych, 
w związku z tym sesja jest prawomocna, jak i podejmowane na niej uchwały. 



W dyskusji wzięli udział: 
- Dorota Wiktorowicz 

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad wszyscy otrzymali. Po czym go 
odczytała. Następnie zwróciła się z pytaniem: Czy są uwagi do porządku obrad? Uwag nie 
wmes10no. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z 20.12. 2023 r. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem: Czy są uwagi do protokołu z poprzedniej 
sesji? Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z 20.12.2023 roku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zdzisław Abramczyk, Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara 
Olczykowska, Karol Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, 
Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 
Eugeniusz Wrzesień 

4. Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej (od 20.12.2023 r. do 25.01.2024 
roku). 
Burmistrz przedstawił najistotniejsze kwestie pracy w okresie międzysesyjnym. Dużo czasu 
poświęcone było na korespondencje i konsultacje z mieszkańcami proponowanych zmian 
okręgów wyborczych. Zgodnie z art.419 Kodeksu Wyborczego podziału na okręgi wyborcze 
i granice, numery oraz liczbę radnych wybieranych w danym okręgu ustala Komisarz 
Wyborczy. W dniu 12 stycznia br. Komisarz Wyborczy w Skierniewicach wydał 
Postanowienie w tej sprawie. Burmistrz przedstawił załącznik tego Postanowienia. 

W dniu 16 stycznia br. komisarz wydał Postanowienie o zmianie podziału mandatów powiatu 
opoczyńskiego na okręgi. Okręg Nr 1 - powiat Opoczno ma 8 mandatów. Okręg Nr 2 
Drzewica-Poświętne - 4 mandaty. Dla nas jest to informacja pozytywna, ponieważ do tej pory 
mieliśmy 3 mandaty. 

W dniu 15 stycznia bieżącego roku Prezes Rady Ministrów ogłosił, że wybory samorządowe 
odbędą się 7 kwietnia bieżącego roku. 



W okresie sprawozdawczym został podpisany aneks do umowy w ramach Programu „Ciepłe 
Mieszkanie". Umowa zawarta z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Łodzi. Program jest dedykowany do właścicieli mieszkań 
w budynkach wielorodzinnych. Zgodnie z umową mamy zwiększoną kwotę w ramach tego 
działania do prawie ćwierć miliona złotych i obejmuje 16 beneficjentów. 

Odbyło się również spotkanie z mieszkańcami gminy z dysfunkcją wzroku, podczas którego 
został przekazany sprzęt specjalistyczny, który został zakupiony z naszego budżetu. Były to 
lupy elektroniczne, mówiące zegarki, mówiące termometry, mówiące wagi, czyli sprzęt 
niezbędny dla osób, które maja dysfunkcję wzroku. Równocześnie było to spotkanie 
o charakterze świąteczno- noworocznym. Koordynatorem tego działania było Centrum 
Aktywności Lokalnej w Drzewicy. 

W okresie sprawozdawczym przeprowadziliśmy pierwsze gminne halowe zawody sportowo -
pożarnicze drużyn młodzieżowych. W tych zawodach zwyciężyli w kategorii dziewcząt OSP 
Domaszno, a kategorii chłopców OSP Żardki. Te drużyny będą startowały wkrótce w 
zawodach powiatowych, a 1 O lutego b.r. w Drzewicy odbędą się wojewódzkie finały tych 
zawodów. Będziemy tutaj gospodarzem imprezy rangi wojewódzkiej . Zawody odbędą się na 
hali sportowej przy ulicy Szkolnej w Drzewicy. 

Burmistrz podziękował wszystkim tym osobom, które przyjęły zaproszenie na coroczne 
spotkania opłatkowa - noworoczne. Spotkanie było zainaugurowane koncertem 1 O stycznia 
w Regionalnym Centrum Kultury w Drzewicy. W terminie od 11 stycznia do 17 stycznia br. 
odbyły się spotkania z mieszkańcami w poszczególnych miejscowościach naszej gminy. 

Burmistrz podziękował mieszkańcom za przyjęcie zaproszenia oraz w sposób szczególny tym 
osobom, które włączyły się w przygotowanie imprez, ich realizację, pracownikom RCk-u. 
Kołom Gospodyń Wiejskich, Dyrektorom Szkół. 

Jeżeli chodzi o inwestycje- trwają roboty budowlane związane z budową budynku 
w Idzikowicach- sala sportowo - rekreacyjna, świetlica wiejska przy budynku szkoły. 

Budynek świetlicy wiejskiej w Świerczynie oraz budynek klubu sportowego w Radzicach -
zadanie jest realizowane w ramach dofinansowania z Polskiego Ładu. Termin zakończenia 
rok bieżący. 

Trwają prace dotyczące budowy budynku socjalnego na Skale w Drzewicy. Obecnie jest 
wykonywany dach. Zadanie finansowane z funduszu dopłat. 

Z uwagi na warunki pogodowe, niesprzyjające, wydłużyliśmy terminy zadań drogowych. 
Dotyczy to remontu drogi gminnej w miejscowości Dąbrówka oraz dofinansowanie 
z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz remont drogi na Placu Wolności, Placu 
Kościuszki i ulicy Braci kobylańskich, jak również remont pomnika na Placu Wolności 
w Drzewicy. 

Przetargi w przygotowaniu. 

Modernizacja przepompowni obsługujących sieć kanalizacyjną w Gminie Drzewica- 1,5 mln 
zł i nasz udział w ramach tego zadania. Planujemy wymienić kilkadziesiąt przepompowni, 
pompy i sterowanie elektroniczne. 



Budowa bulwaru nad rzeką w Drzewicy. Dofinansowanie - „Polski Ład". 

Modernizacja oświetlenia drogowego na terenie Gminy Drzewica. 

Remont chodnika przed blokiem „Sztajner" w Drzewicy. 

Budowa budynku świetlicy wiejskiej w Radzicach Małych oraz budowa świetlicy wiejskiej 

w Brzuzie. 

Zakończona została rozbudowa oświetlenia oraz modernizacja obiektów małej architektury 
w parkach na Osiedlach Mieszka I i Bolesława Chrobrego. Była to realizacja budżetu 
obywatelskiego w Drzewicy. Etapy, które obejmowały poszczególne zadania to: wykonanie 
stanowisk słupowych oświetlenia parkowego na obydwu osiedlach, jak również montaż 
ławek, montaż koszy na śmieci, czy ogrodzenie boiska sportowego na Os. Bolesława 
Chrobrego. 

W Trzebinie została odebrana wspólnie wybudowana altana ogrodowa z elementami małej 
architektury w ramach Programu „Infrastruktura Sołecka na plus". Zakres obejmował budowę 
altany z trzema stołami i sześcioma ławami, wykonanie sceny plenerowej z kostki brukowej, 
budowę murowanego grilla, wyposażenie terenu w dwie lampy solarne, montaż gazonów do 
nasadzeń drzew i krzewów, czy wymiana ławek z oparciem oraz kosze, stojaki na rowery 
oraz nasadzenia traw, drzew i krzewów ozdobnych. 

W ramach Programu „Czyste Powietrze" przeprowadziliśmy 50 konsultacji, złożonych było 
7 wniosków na łączną kwotę prawie 180.000 złotych oraz 4 wnioski o płatność na 111 tysięcy 
złotych. 

Wspomniany wcześniej Program „Ciepłe Mieszkanie" dedykowany jest do właścicieli 
mieszkań wielorodzinnych. Ogółem złożono 16 wniosków, w tym 8 przedsięwzięć jest 
zakończonych. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Janusz Reszelewski 
- Dorota Wiktorowicz 
- Włodzimierz Pomykała 
- Dorota Wiktorowicz 
-Lech Nowak 
- Dorota Wiktorowicz 
- Janusz Reszelewski 
- Dorota Wiktorowicz 



5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej jednostce samorządu 
terytorialnego. 

Udziela się pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Opoczyńskiego 
w kwocie 9.000,00 zł. na współfinansowanie działań Zespołu Interwencji Kryzysowej 
i Poradnictwa Specjalistycznego w 2024 roku. 
Środki te zostaną przekazane do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 
- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej jednostce samorządu 
terytorialnego. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zdzisław Abramczyk, Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara 
Olczykowska, Karol Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, 
Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 
Eugeniusz Wrzesień 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Opoczyńskiego reprezentowanego przez Zarząd Powiatu 

- Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Opoczyńskiego 

reprezentowanego przez Zarząd Powiatu. 

Rada przychyliła się do udzielenia w roku 2024 z budżetu Gminy Drzewica pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej do kwoty 25.000,00 zł. dla Powiatu Opoczyńskiego 

reprezentowanego przez Zarząd Powiatu na zadanie: Przebudowa/rozbudowa drogi 

powiatowej nr 3139 ul. Fabryczna i ul. Zdrojowa w Drzewicy. Szczegółowe warunki 

udzielenia pomocy finansowej określone zostaną w umowie pomiędzy Powiatem 

Opoczyńskim, a Gminą Drzewica. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Opoczyńskiego 

reprezentowanego przez Zarząd Powiatu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zdzisław Abramczyk, Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara 

Olczykowska, Karol Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, 

Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drzewica na lata 2024 -2029. 

Pani Irena Jóźwicka - Skarbnik Gminy poinformowała, że informacja obejmuje zmiany 
budżetu od 01.01.2024 roku do dnia 25.01.2024 roku. 

Dochody 
Zwiększono dochody ogółem o kwotę - 2.020.757,41 zł. w tym: 
I.zwiększono dochody bieżące o kwotę- 1.019.302,35 zł. (dotacja do WTZ - 66.666,67 zł.; 
podatek od nieruchomości - 952.635,68 zł.) 
2.zwiększono dochody majątkowe o kwotę - 1.001.455,06 środki z Woj. Fund. Ochr. 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi - ciepłe mieszkanie - 249.280,02 zł. : utworzenie 
38 nowych miejsc opieki Maluch+ w żłobku 
o kwotę - 752.175,04 zł. 
Wydatki zwiększono o kwotę - 5.640.190,05 zł. w tym: 
1. zwiększono wydatki na zadania inwestycyjne o kwotę-6.115.887,70 zł (wprowadzono 
zadania inwestycyjne: pomoc dla powiatu droga 3139 E, remont pomnika na Placu Wolności 
w Drzewicy, zakup i montaż lampy UV, remont drogi w Dąbrówce, opracowanie programu 
rewitalizacji Gminy Drzewica, dotacja dla mieszkańców „Ciepłe Mieszkanie'', przebudowa 
drogi gminnej Plac Wolności, Pl. Kościuszki, ul. Braci Kobylańskich; utworzenie 38 nowych 
miejsc opieki Maluch+ w żłobku). 
Budżet po zmianach wynosi: 

Dochody-53.412.727,09 zł w tym: 

dochody bieżące - 45.497.606,43 zł; dochody majątkowe - 7.915.120,66 zł. 

Wydatki - 69.546.506,43 zł w tym: 

wydatki bieżące - 46.113.553,23 zł; wydatki majątkowe - 23.432.953,20 zł. 



Deficyt budżetu 

Zmianie uległa kwota deficytu 

na dzień 25.01.2024 r. deficyt wynosi - 16.133.779,34 zł. 

Przychody budżetu 

Plan przychodów budżetu na dzień 25.01.2024 r. wynosi - 16.181.143,66 zł. 

Rozchody budżetu 

Plan rozchodów budżetu na dzień 25.01.2024 r. wynosi - 47.364,32 zł. 

Przedsięwzięcia - wprowadzono nowe przedsięwzięcia: 

1.Utworzenie 38 nowych miejsc opieki Maluch+ 2022 -2029 w żłobku Wesołe Smyki w 

Drzewicy przy ul. Stawowej 58 w latach 2024 -2025. 

2. Remont pomnika na Placu Wolności w Drzewicy 2023 -2014. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drzewica 

na lata 2024 -2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zdzisław Abramczyk, Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara 

Olczykowska, Karol Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Komad Sobolewski, 

Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2024. 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany dot. poszczególnych pozycji dochodów oraz wydatków. 

Równocześnie po wprowadzeniu zmian w budżecie wprowadzane są zmiany w WPF, które są 

konsekwencją tej uchwały. 

Burmistrz poinformował, że przedwczoraj podpisał aneks - zwiększone zostały środki na 

„Ciepłe Mieszkanie". Otrzymaliśmy - 34.280,02 zł. z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. W związku z tym zmieniła się kwota dochodów, 

wydatków, załącznik inwestycyjny, plus załącznik, który mówi o dotacjach. Nie zmienił się 

deficyt budżetu i finansowanie deficytu. 



Burmistrz przedstawił planowane zadania inwestycyjne i dodał, że przeznaczamy 50.000 zł. 

na zakup lampy UV do PGKiM w Drzewicy. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zdzisław Abramczyk, Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara 

Olczykowska, Karol Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, 

Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę Nr LXVII/485/2023 Rady Miejskiej 

w Drzewicy z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie przystąpienia Gminy Drzewica do 

realizacji Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent Osobisty Osoby 

z Niepełnosprawnością" dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024. 

Pani Marta Woźniak -Dyrektor Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Drzewicy 

wyjaśniła, że Rada Miejska w Drzewicy w dniu 20 grudnia 2023 roku przyjęła uchwałę 

w sprawie przystąpienia Gminy Drzewica do Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Asystent Osobisty Osoby z Niepełnosprawnością" dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego - edycja 2024. 

Wojewoda Łódzki w trybie nadzoru prawnego zgłosił uwagę do uchwały, mianowicie 

w ocenie nadzoru w/w uchwała nie stanowi aktu prawa miejscowego i tym samym nie 

podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego. 

W związku z powyższym w uchwale dokonujemy zmiany, wykreślając z paragrafu 4 słowa: 

„i podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego" . 



W dyskusji wzięli udział: 

- Marta Woźniak 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXVII/485/2023 Rady Miejskiej w Drzewicy 

z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie przystąpienia Gminy Drzewica do realizacji Programu 

Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent Osobisty Osoby z Niepełnosprawnością" 

dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024 .. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zdzisław Abramczyk, Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara 

Olczykowska, Karol Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, 

Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Drzewica do realizacji Programu 

Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa" dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego - edycja 2024. 

Pani Dyrektor poinformowała, że w związku z przystąpieniem Gminy Drzewica do 

Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka Wytchnieniowa" dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego - edycja 2024 niezbędnym jest podjęcie uchwały w tym zakresie. 

Głównym celem Programu jest wsparcie członków rodzin lub opiekunów sprawujących 

bezpośrednią opiekę nad dziećmi z orzeczeniem o niepełnosprawności lub osobami 

posiadającymi orzeczenie o znacznym stopniu niepełnosprawności poprzez wsparcie ich w 

codziennych obowiązkach lub zapewnienie czasowego zastępstwa. 

Dzięki wsparciu opieki wytchnieniowej osoby zaangażowane na co dzień w sprawowanie 

opieki nad osobą z niepełnosprawnością dysponować będą czasem, który mogą przeznaczyć 

na odpoczynek, regenerację, czy załatwienie różnych spraw. 

Program realizowany będzie przez Miejsko- Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 

w Drzewicy. Pomocą objętych zostanie 5 członków rodzin sprawujących opiekę nad osobą z 

niepełnosprawnością z terenu Gminy Drzewica. 

Środki finansowe w 1 OO % będą z Funduszu Solidarnościowego. 

Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne. 



W dyskusji wzięli udział: 

- Marta Woźniak 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Drzewica do realizacji Programu Ministra 

Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa" dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego - edycja 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zdzisław Abramczyk, Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara 

Olczykowska, Karol Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, 

Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

11. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania pobieranych opłat oraz 

ustalenia form i specjalności kształcenia nauczycieli szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Drzewica w roku 2024. 

Pani Agnieszka Kopytowska - Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół 

wyjaśniła, że w budżecie Gminy Drzewica na rok 2024 wyodrębnia się środki finansowe na 

dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w wysokości 0,8 % planowanych 

rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli tj.: 66.617,00 

złotych. 

Ustala się maksymalną kwotę dofinansowania opłat pobieranych przez podmioty, o których 

mowa w art. 70a ust. 3a pkt.1 i 2 ustawy Karta Nauczyciela, w wysokości do 70 % 

poniesionych kosztów, nie więcej jednak niż 1.500,00 zł. za okres nauki dla jednego 

nauczyciela. Dofinansowanie dotyczy nauczycieli, którzy kontynuują lub rozpoczęli 

dokształcanie w 2023 roku. 

U stała się w porozumieniu z dyrektorami szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Drzewica specjalności kształcenia oraz formy kształcenia nauczycieli, na które 

dofinansowanie jest przyznawane. 



W ciągu roku kalendarzowego nauczyciel może otrzymać dofinansowanie tylko najedna 

formę kształcenia. Zatwierdzenia wraz z uzasadnieniem danej formy doskonalenia 

zawodowego dokonuje dyrektor szkoły, biorąc pod uwagę potrzeby w zakresie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli szkoły. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agnieszka Kopytowska 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania pobieranych opłat oraz ustalenia 

form i specjalności kształcenia nauczycieli szkół, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Drzewica w roku 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zdzisław Abramczyk, Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara 

Olczykowska, Karol Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, 

Łukasz Sobolewski, Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

12. Sprawozdanie z działalności komisji Rady Miejskiej w Drzewicy za 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu przewodniczącym komisji, którzy przedstawili 

sprawozdania z działalności komisji za 2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Włodzimierz Pomykała 

- Dorota Wiktorowicz 

- Eugeniusz Wrzesień 

- Dorota Wiktorowicz 

- Lech Nowak 

- Dorota Wiktorowicz 

- Renata Kałużna 



- Dorota Wiktorowicz 

- Zdzisław Abramczyk 

- Dorota Wiktorowicz 

- Agnieszka Kopytowska 

13. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu p. Agnieszce Kopytowskiej - Dyrektorowi Zespołu 

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Drzewicy, która przedstawiła sprawozdanie 

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego za 2023 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 

14. Wolne wnioski, sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady na prośbę P. Andrzeja Krzyżanowskiego - Sekretarza Miasta odczytała 

informację dotyczącą złożenia oświadczeń majątkowych na dzień 29 lutego br. - 2 miesiące 

przed upływem kadencji. 

P. Monika Podogrocka - Kier. Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Gruntami poinformowała, że od 1.02.br. można składać wnioski o zwrot podatku akcyzowego 

w cenie oleju napędowego. 

Radny p. Lech Nowak w imieniu mieszkańców Giełzowa zgłosił wniosek dotyczący 

wybudowania drogi do 4-ch zabudowań. 

Radny p. Eugeniusz Wrzesień skierował słowa podziękowania w kierunku pracowników 

Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Drzewicy za opiekę nad naszymi 

mieszkańcami oraz wykonywanie wielu zadań i obowiązków. 

Radny p. Eugeniusz Wrzesień przytoczył słowa Burmistrza z Dożynek Gminnych, który 

powiedział, że „naszym mieszkańcom nigdy nie zabraknie chleba". 

W związku z powyższym Radny zgłosił wniosek, żeby w Brzustowcu wybudować 3 drogi 

dojazdowe do pól, żeby rolnicy mogli dojechać, uprawiać swoje pola. 

Ponadto wybudować wielofunkcyjne boisko koło szkoły i zagospodarować teren za 

boiskiem. 



Radny p. Włodzimierz Pomykała zgłosił n/w wnioski: 

- zorganizować profilaktyczne badania dla Pań, 

- wybudować drogę asfaltową na nowym osiedlu - ul. Kilif1skiego, 

- zamontować 2 - 3 lampy na zakręcie ul. Kilińskiego, 

- wybudować przystanek autobusowy na przy. Kilińskiego (dzieci dojeżdżają do szkoły, 

mieszkańcy do pracy do Ferrero). 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu mieszkańcom Drzewicy, którzy byli obecni w dniu 

obrad sesji. Mieszkańcy zabrali głos w n/w sprawach: 

- wydania warunków zabudowy rozpoczętej inwestycji przy zbiegu ulicy Mostowej i ulicy 

Kolejowej oraz uzgodnień projektu decyzji z podmiotami, 

- w sprawie wydanej decyzji na budowę budynku pod działalność gospodarczą przy ulicy 

Stawowej, 

- poszerzenia odcinka ul. Sosnowej od drogi wojewódzkiej do ulicy Rzecznej o 70 cm na 

całej długości drogi, 

- odwodnienia terenu między szkołami przy ulicy Staszica, 

- wydanej decyzji na wybudowanie stacji kontroli pojazdów przy ul. Kolejowej. 

Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli chodzi o kwestie wydania warunków zabudowy na inwestycję 

przy ulicy Kolejowej organ uzgadnia projekt decyzji z wieloma podmiotami - to są drogi 

wojewódzkie, czy Wody Polskie. Decyzje były pozytywne. 

Jeżeli chodzi o inwestycję przy ulicy Stawowej Burmistrz wyjaśnił, że ktokolwiek planuje 

nabyć nieruchomość i ma jakieś plany inwestycyjne, dobrze jest wystąpić wcześniej, przed 

nabyciem nieruchomości o warunki zabudowy. 

Pan Jarosław Bomba - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Budownictwa 

i Inwestycji odniósł się do wypowiedzi mieszkańców i wyjaśnił, że na podstawie decyzji 

o warunkach zabudowy nie można budować obiektu. Jest to pierwsza decyzja, natomiast 

potem jest ona analizowana przez służby Starosty, które wydają pozwolenie na budowę. 

Starosta wydał to pozwolenie, czyli uznał, że ta decyzja jest poprawna. 

W odniesieniu do inwestycji przy ul. Stawowej decyzja została wydana i umożliwiała 

budowę obiektu o parametrach DINO. 

Projekt decyzji jest analizowany wcześniej przez urbanistę i to jest podstawa do wydania tej 

decyzji. Naszym obowiązkiem na etapie wydawania warunków zabudowy jest dokonanie 

uzgodnień z podmiotami wymienionymi w ustawie. Jednym z tych podmiotów są Wody 

Polskie. 



Jeżeli nałożyłyby obowiązek sporządzenia operatu wodno-prawnego, taki obowiązek 

musiałby być wykonany. Taki obowiązek nie został przez Wody Polskie nałożony. 

Radni zaproponowali, żeby zapoznać się z poruszonymi tematami na Komisji Rolnictwa. 

Odpowiedzi Burmistrza. 

Temat budowy drogi w Giełzowie - bierzemy pod uwagę tę inwestycję . Budżet w ciągu roku 

jest wielokrotnie zmieniany. 

Planujemy przebudować wodociąg na ulicy Kilińskiego i ulicy Hubala. Robimy to 

konsekwentnie - przy wymianie nawierzchni dróg wymieniamy całą infrastrukturę pod 

drogami. 

Drogi dojazdowe do pól - tam, gdzie jest taka potrzeba robimy to co roku. 

Boisko wielofunkcyjne w Brzustowcu- wiemy, że są takie potrzeby, ale sprawa w Sądzie 

o zasiedzenie ciągnęła się trzy lata. 

Dzisiaj mamy w budżecie opracowanie dokumentacji na budowę, rozbudowę strażnicy OSP 

i świetlicy wiejskiej. 

Badania profilaktyczne dla Pań - czekam na sugestie, jakie są oczekiwania. Ważne jest, czy 

katalog proponowanych badań jest dostępny bezpłatnie. 

Droga na ulicy Kilińskiego - mieszkańcy parę tygodni temu przekazali fragment swoich 

gruntów, które tworzą drogę dojazdową. Droga jest utwardzona, nakłady nie będą zbyt 

wysokie. W zeszłym roku na tym osiedlu zbudowaliśmy oświetlenie. 

Kwestie oświetlenia na łuku drogi - lampy sukcesywnie są dowieszane. 

Droga wojewódzka Nr 728 - wjazd na ulicę Sosnową - przy remoncie drogi wojewódzkiej 

pierwotnie był zakaz skrętu w ulicę Rzeczną. Udało się uzyskać zgodę Zarządu Dróg 

Wojewódzkich na lewoskręt na zjazd z drogi wojewódzkiej do ulicy Rzecznej. Jeden 

z mieszkańców napisał skargę do ZDW na to rozwiązanie. Była Komisja Bezpieczeństwa ze 

Starostwa, przedstawiciele ZDW i stwierdzono, że skarżący miał rację i ZDW zlikwidował 

ten skręt wskazując, że dostęp do ulicy Rzecznej jest przez ulicę Sosnową. 

P. Jarosław Bomba-w odpowiedzi na poruszony temat dot. stacji obsługi samochodów przy 

ulicy Kolejowej i wydanie decyzji o warunkach zabudowy wyjaśnił, że projekt decyzji został 

uzgodniony ze wszystkimi podmiotami. 

Burmistrz - na pytanie radnego Lecha Nowaka - co Rada może zrobić w związku 

z inwestycją przy ul. Kolejowej wyjaśnił, że Rada nie ma kompetencji, żeby inwestycję 

zatrzymać, zrobiliśmy to zgodnie z prawem. 



Kiedy włączono teren, jako teren do zabudowy? Burmistrz - nigdy. Państwo Radni 

stanowicie prawo i powinniście wiedzieć w jakim terenie, w jakim zakresie Gmina Drzewica 

ma plany miejscowe. Tam, gdzie planów nie masa" warunki zabudowy, wydawane są 

WZ-etki. 

Odnośnie odwodnienia drogi między szkołami, przy zakupie działki pod szkołę Starostwo nie 

wyraziło zgody na sprzedaż działki - drogi między szkołami. Starosta widział problem 

i zadeklarował, że w przyszłym roku będzie to zrobione. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Podogrocka 

- Dorota Wiktorowicz 

-Lech Nowak 

- Eugeniusz Wrzesień 

- Włodzimierz Pomykała 

- Dorota Wiktorowicz 

- Dorota Wiktorowicz 

- Włodzimierz Pomykała 

- Janusz Reszelewski 

- Janusz Reszelewski 

- Janusz Reszelewski 

- Janusz Reszelewski 

- Janusz Reszelewski 

- Janusz Reszelewski 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Jarosław Bomba 

-Lech Nowak 

- Łukasz Sobolewski 

- Janusz Reszelewski 

- Jarosław Bomba 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Eugeniusz Wrzesień 



- Łukasz Sobolewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

Ponieważ więcej spraw nie zgłoszono, a porządek został zrealizowany Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Drzewicy Pani Dorota Maria Wiktorowicz podziękowała obecnym za czynny 

udział i zamknęła obrady LXVIII Sesji Rady Miejskiej w Drzewicy. 

Przygotował( a): Jolanta Zawadzka 

Protokolant: Ewa Wałdoch 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Drzewicy 
Dorota Maria Wiktorowicz 


